





KHR § 5

**Parentation**

Parentation och en tyst minut hålls för Bertil Ek, som var ersättande ledamot i Handikapprådet.



KHR § 6

### **Ekonomichefen informerar om nytt färdtjänstavtal**

Ekonomichefen Anders Ottosson ger en summering av hur det sett ut sedan avtal med Skånetrafiken ingicks i oktober 2010. Av Skånes 33 kommuner är 23 anslutna.

Ett nytt avtal har tecknats med Skånetrafiken, som tecknar avtal på uppdrag av Regionen. Det ska finnas ett politiskt samråd som träffas minst två gånger om året. Det ska även finnas ett tjänstemannaråd som sammanträffar ett par gånger per år. En grupp ska arbeta med kvalitetsuppföljning och samtidigt titta över Region Skånes mål. Punktligheten ska vara minst 90 % inom tio minuter. Kö för behandling av färdtjänstansökan ska inte vara mer än 5 veckor.

Regionfullmäktige har även beslutat att i de kommuner som är anslutna till Skånetrafiken, kommer man att erbjuda fria resor för färdtjänstlegitimerade kunder utan kostnad i den allmänna kollektivtrafiken.

Det nya avtalet är tecknat för en tid av 3 år och under denna tid görs en utvärdering. Man har en uppsägningstid på två år.

Viveca Dahlgvist ställer frågan om det går att överklaga beslut om färdtjänst. Svaret är ja.

Linda Gottschalk frågar om det finns planer på andra sätt att beställa färdtjänst. Svaret är i dagsläget nej.

### **Handikapprådet beslutar**

att tacka för informationen.

\_\_\_\_\_



KHR § 7

### **Tema: Centrumgruppen**

Stadsarkitekt Mattias Bjellvi och samhällsbyggnadschef Kjell Hedenström informerar.

I centrumgruppen utgörs bl.a. av företagare, organisationer och tjänstemän från kommunen. Centrumgruppen föreslår konkreta projekt som man kan satsa på. Man träffas löpande under året Arbetsgrupper bildas som jobbar med olika projekt. Man samverkar med handikapprådet, byggnadsnämnden, m.fl. Man har t.ex. genomfört trygghetsvandring för att se vad man kan förbättra i centrum. Med centrum avses området inom Hantverkaregatan-Järnvägsgatan-Köpmangatan-Stockholmsvägen.

Nytt i centrum är nu Mölleplatsen, som nyligen är invigd. Nästa steg är Hantverkaregatan och Ybbes plats. Upphandlingen här har precis fått avbrytas, ny upphandling måste göras och tidplanen kan i nuläget inte hållas.

En mer långsiktig plan är att skapa ett grönstråk genom Perstorp, ett gångstråk med koppling från stationen bort till stadsparken. En skateboardbana har diskuterats mycket, den skulle kunna läggas utanför parken men ändå i det gröna sammanhängande stråket.

Viveca Dahlqvist framför önskemål om fler bord och bänkar i stadsparken.

Förändring av Köpmangatan ligger längre fram i tiden, ett önskemål är att få bort vägbulorna.

När det gäller Torget finns det tankar på att plattlägga hela torget fram till biblioteket. Omvandling av torget kommer att presenteras på Höstglöd den 4 oktober då man också hoppas få synpunkter från invånarna.

Linda Gottschalk påpekar att det är ett irritationsmoment när handikapplatser tas bort, t.ex. vid ICA, under olika evenemang utan att ersätta på andra ställen. Linda efterlyser också papperskorgar som sitter på en bra höjd för personer med funktionshinder. Kjell Hedenström informerar att detta är på gång, man håller på att leta leverantör för nya papperskorgar.

### **Handikapprådet beslutar**

att tacka för informationen.



KHR § 8

### Frågor från Handikapprådet

**1. Handikapphissen på Ugglebadet har inte varit ute hela sommaren, varför?**

Handikapphissen måste beställas för att den ska tas fram. Anledningen att den inte är framme hela tiden är att man befärdar skadegörelse. Linda Gottschalk påpekar att det borde finnas ett anslag om detta på badet och inte bara på hemsidan.

**2. Många väg- trottoarövergångar har 4 cm höga kanter, när ska detta vara åtgärdat?**

Man har gått ner från 10 cm kant till 4 cm och lagt en "cigarr" på de gator där man ska lägga på 4 cm asfalt. Man åtgärdar efter hand. Vissa projekt är på gång t.ex. ligger Hantverkaregatan nära i tid.

**3. Det finns stora problem med framkomligheten på trottoarerna på och runt Jeans väg, rötter som växer upp och lyfter asfalten. Detta gör att folk snubblar och det har förekommit incidenter, dock utan allvarigare personskador. Även på trottoarerna i bostadsområdet runt Ingenjörsvägen finns dessa problem.**

När det gäller Ingenjörsvägen planeras en kraftsamling nästa år. Det är problem i hela området och det är inte helt enkelt att lösa med tanke på alla villaägare. Man måste hitta en lösning både för att behålla träden och att förbättra framkomligheten. Jeans väg ska åtgärdas så snart som möjligt.

**4. Synsvaga upplever att fastighetsägare inte håller bort växtlighet utanför sina fastigheter och detta gör att de får grenar/kvistar på sig och framförallt i ansiktet. Önskemål att kommunen går ut och påminner fastighetsägare om sina skyldigheter att hålla nere växtligheten utanför sina fastigheter.**

I vissa fall tillskrivs fastighetsägarna om skyldighet att hålla undan växtligheten. Kjell Hedenström har även varit ute och pratat direkt med några fastighetsägare. Man planerar att göra en drive nästa vår. Även en del av kommunens egna fastigheter bör ses över.



§ 8 forts.

Kjell Carlström påpekar problem med höga häckar vid gatukorsningar.

**Handikapprådet beslutar**

att finna frågorna besvarade.

\_\_\_\_\_



KHR § 9

## Information från föreningar, nämnder och styrelser

### Socialnämnden

Elisabeth Holmer informerar.

Tidningsrubriker om Hemtjänsten i Perstorp är oroande.

Socialnämndens arbetsutskott ska få en rapport från medicinskt ansvarig sjuksköterska om hur sommarens värme har påverkat verksamheten.

Det pågår en utvärdering av Rydbogårdens verksamhet med anledning av den omorganisation som gjorts.

Försörjningsstödet är lägre än vad som är budgeterat, men det är fortfarande en ansträngd budget.

Personalförändring på Österbo och Ybbåsen har varit positiva. Oroande är LSS-verksamheten. Birgitta Berg påpekar att det är positivt med daglig verksamhet, den fungerar bra nu.

### Byggnadsnämnden

Mattias Bjellvi informerar.

Ny detaljplan görs vid Trumman, Hökvägen.

Ny bygglovshandläggare är Natalia Bielak.

Man har fått en tjänst för 50 % nämndsekreterare. Tjänsten innehas av Karolina Hansen.

### Handikapporganisationerna

Centralskolan håller på att handikappanpassas. Linda Gottschalk och Kjell Carlström har tittat på ritningarna och framfört synpunkter. Aktuellt just nu är installation av hiss i hus H.

Kjell Carlström påpekar problem med att man inte kommer in till hissen i kommunhuset när entrén är låst.

### Handikapprådet beslutar

att tacka för informationen.



KHR § 10

**Förslag till tema för nästa sammanträde**

Studiebesök på LSS-verksamheten på Rosenhill

**Handikapprådet beslutar**

att tema för nästa möte ska vara LSS-verksamheten med studiebesök på Rosenhill.

\_\_\_\_\_

Delgivning

Områdeschef LSS, Maria Silversand





KHR § 11

**Nästa möte**

Nästa möte blir måndag 1/12 2014 kl. 15.00